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 PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
                    GRAD RIJEKA 
 
MJESNI ODBOR PEHLIN 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 

KLASA: 
URBROJ:  
  

026-02/18-19/4 
2170/01-09-10-18-2 
 

    
    Rijeka,  27.04.2018. 

ZAPISNIK 
SA MJESNOG ZBORA GRAĐANA  

 
održanog 26. travnja 2018. (četvrtak) s početkom u 18:00 sati u Domu kulture Pehlin, Minakovo 
30. 
 
 
Zboru su bili nazočni: 

• Ivan Bogdanić, predsjednik VMO 

• Tome Kovačić, zamjenik predsjednika VMO 

• Stjepan Horvat, član VMO 

• Lorena Pribanić, tajnica MO 
 
 
Zboru nisu bili nazočni: 
 

• Anabel Babić, član VMO  

• Kristian Rumora, član VMO 
 
Ostali nazočni:  
11 građana Pehlina 
 
 
Zbor je otvorio predsjednik VMO i predložio slijedeći 
 
 

DNEVNI RED 
 

 
1. Prijedlozi građana za izradu komunalnih prioriteta za 2019. godinu 
2. Razno  

 
 
Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi.  
Za ovjerovitelje zapisnika izabrani su Vesna Rudanović i Nikola Smiljanić. 
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AD 1 
Ivan Bogdanić, predsjednik Vijeća MO Pehlin, pozdravio je nazočne, zahvalio se građanima što 
su se odazvali na poziv Vijeća. Ukratko je obrazložio razloge sazivanja: "Svake godine VMO je u 
obavezi napraviti prijedloge prioriteta za poboljšanje komunalne infrastrukture na području MO ,a 
to znači poboljšanje javne rasvjete, asfaltiranje ulica, uređenje sportskih terena, igrališta za djecu 
i zelenih površina. Pisanim je putem pristiglo dosta prijedloga koji će se također razmotriti. Mi 
smo jedan od rijetkih mjesnih odbora koji svake godine organizira zbor građana na ovu temu i 
prijedloge šaljemo Gradu, a onda stručne službe Grada provjeravaju je li to tehnički moguće, da 
li je površina u vlasništvu grada i sve ostale tehničke elemente koji su potrebni da bi se nešto 
radilo. Nakon toga oni potvrđuju da li se nešto može ili ne može raditi ili nešto treba eventualno 
doraditi. Također osvrnuo se na izvođenje i realizaciju prioriteta iz prošle godine čije je izvršenje 
dosta loše, ali ipak se na kraju radovi realiziraju. Na zbor građana pozvani su i predstavnici iz 
Grada Rijeke i Rijeka prometa , ali se nisu odazvali pozivu. " Nakon uvodne riječi dao je riječ 
prisutnim građanima: 
 
gospođa Katica Matak, Pletenci- interesira se kada će biti uređen pokos ispod njene zgrade , 
te da li će se urediti podest za spremnike za kućni otpad na lokaciji pored zgrade. 
  
odgovor Predsjednika: Rijeka promet obećao nam je da će se pokos urediti čim budu imali 
ugovor s izvođačem radova, a koji još uvijek nije sklopljen. 
Vezano uz spremnike prošli tjedan organiziran je obilazak lokacija za koje su građani tražili da 
se urede mjesta za kontejnere. Bez obzira što će se mijenjati način prikupljanja otpada, ne zna 
se kada će to biti, tako da smo obišli sve lokacije na koje su građani upozorili. Obilasku je uz 
predstavnike Vijeća MO Pehlin prisustvovao i gospodin Alen Bašić, tehnolog-projektant iz 
Razvojno tehničke službe  KD Čistoće. Obišli smo i lokaciju kod Vaše zgrade za koju nam je 
rečeno da je u planu da se uredi. Financiranje uređenja realizirati će se iz sredstava 
namijenjenih za uređenje lokacija za spremnike u Gradu Rijeci. Ukoliko za realizaciju bude 
potreban duži vremenski period Vijeće MO Pehlin suglasno je da se uređenje financira iz 
sredstava komunalnih prioriteta MO Pehlin nakon prethodnog dogovora. 
 
 
gospođa Vesna Rudanović,Mihovilići-  da li će se zatvoriti za prometovanje autima dio Ulice 
Hosti kod k.br.58- 59 
 
odgovor Predsjednika: pred nekoliko dana bili smo na sastanku u Rijeka prometu vezano uz 
uređenje raskrižja Baretićevo – Androv breg gdje će biti uređen rotor, te smo se tada dotakli 
teme Ulice Hosti. Stanari su tražili da to bude samo pješački prolaz. Smatramo da je to 
opravdano i odobrenje ja napravljeno. Rijeka promet će to realizirati čim bude imao izvođače 
radova. 
  
gospodin Ivan Lohinski, Blažićevo- pita zbog čega je ukinuto besplatno pražnjenje septičkih 
jama, koje se sada plaća.  
 
odgovor Predsjednika: prije jedno 12 godina izborili smo se da plaćamo vodu kao da imamo 
kanalizaciju, a da onaj tko ima problema sa pražnjenjem septičke jame to ima besplatno. 
Međutim dogodilo se da je to zabranjeno i ukinuto, cijena vode je vraćena na staro, ali se 
pražnjenje septičkih jama plaća. Mislilo se da će izgradnja kanalizaciji ići malo brže, ta da će 
naselje Blažićevo biti riješeno do 2018. godine, međutim nije. Sada po onome što imamo na 
pismeno navodi se da će u 2. fazi realizacije EU projekta odvodnje aglomeracije Rijeka, naselje 
Blažićevo biti realizirano do 2023. godine.  
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Zapisničar                                   Ovjerovitelji zapisnika :                        VMO Pehlin 
 
Lorena Pribanić                            Nikola Smiljanić                       Predsjednik Ivan Bogdanić 
 
 
 
                                                    Vesna Rudanović 
 

gospodin Stjepan Horvat, član VMO Pehlin- postavlja pitanje parkiranih automobila na 
parkiralištu kod Doma kulture Pehlin i Dječjeg vrtića Pehlin, Minakovo 30. Parkiralište je gotovo 
svakodnevno zakrčeno automobilima od kojih ni jedan nije za potrebe Doma kulture i dječjeg 
vrtića. 
 
odgovor Predsjednika: na parkiralištu postoji znak da je parking namijenjen za potrebe 
korisnika Doma kulture i Dječjeg vrtića Pehlin, ali nažalost zbog kroničnog nedostatka parkirnih 
mjesta parkiralište koriste poglavito stanari okolnih kuća, a najmanje korisnici Doma i vrtića. 
  
 
 
Nakon pitanja prisutnih građana tajnica MO Pehlin pročitala je sve pristigle zahtjeve građana, 
koje je predsjednik prokomentirao.  
 
 
 

• Svi problemi koji su od strane mještana istaknuti na Mjesnom zboru građana i 
prijedlozi koji su pristigli u pisanom obliku biti će razmatrani, a neki prijedlozi i  
uvršteni na Listu prijedloga komunalnih prioriteta za 2019. godinu .  

 
  
 
AD 2    
Pod ovom točkom nije bilo rasprave, pa se predsjednik VMO Ivan Bogdanić zahvalio nazočnima 
na sudjelovanju i  odazivu. 
 
 
 
 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice. 
Zbor građana završio je u 19 sati. 
 
 

 
 


